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§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.   

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare  

Elisabeth Aguado utsågs att tillsammans med Anders Carlsson 

justera dagens protokoll.   

 

§ 4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll från 2016-09-01 läggs till handlingarna.  

 

§ 5 Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

Budgeten släpps 12/10. Budgeten kommer att finnas tillgänglig på 

stockholm.se. I samband med att budgeten släpps påbörjas 

verksamhetsplaneringen för 2017.  

Anne berättar om två tjänsteutlåtanden som ska upp till 

oktobernämnden, ett om förslag om att Stockholm ska bli 

medlemskommun i Sport Campus Sweden och ett som rör mer 

meningsfull fritidsverksamhet för barn och unga.  

 

§ 6 Övriga frågor 

Besök av Maria Antonsson, som är ordförande i stadsdelsnämnden. 

Funktionshindersrådets första fråga till Maria är om nämnden läser 

FH-protokollet. Maria säger att hon läser protokollet. Ibland tar man 

upp frågor från protokollet som är intressanta. FH-rådet för fram att 

det är tight med rapporter när synpunkter ska in. Tidsschemat är 

pressat. Ett förslag som förs fram är att FH-rådet i större 

utstreckning involveras i t.ex. parksamråd. Exempelvis vore det bra 

att FH-rådet involveras i ett tidigare skede i planeringen gällande 

utomhusgym. 

 

På fråga om nämnden träffar alla råd svarar Maria att ja, det gör de. 

Pensionärsrådet har nyss träffat hela nämnden och ungdomsrådet 

har träffat presidiet. Maria berättar att hon har förslag på och 

förhoppningar om att Valhallavägen kan byggas om till ett trevligt 

promenadstråk, efter en idé från New York. 

 

Elisabeth lyfter att tillgänglighet även avser människor med psykisk 

funktionsnedsättning och berättar vidare om en folder som hennes 

förening (IFS) håller på att fram och som ska delas ut och 

informeras om, bl.a. till nämnden och förvaltningen. Maria tipsar att 

även dela ut till ungdomsrådet.  
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Anders tar upp att det inkommit synpunkter på att cykelbanan på 

Värtavägen. Det är problematiskt för vissa bostäder längs med gatan 

då boenden som ska ut från porten går i stort sätt rakt ut i 

cykelbanan med risk för att stöta ihop med en cyklist. Att 

cykelbanan ändrat riktning hänger troligtvis ihop med att man ska 

koppla samman cykelstråket med t.ex. Lidingö. Konsekvensen har 

dock bland annat inneburit att en återvinningsstation togs bort och 

utan att de närboende blivit informerade.  

 

FH-rådet undrar angående sommarjobbare och hur möjligheterna 

till ungdomar som har psykisk, social eller fysisk 

funktionsnedsättning kan få möjlighet till sommarjobb. Har man 

dessa hinder är man prioriterad att få sommarjobb, man måste dock 

uppge detta i ansökningsblanketten. FH-rådet önskar se hur denna 

blankett ser ut. Förvaltningen tar med blanketten till nästa möte.  

 

Det är brist på boenden för personer inom socialpsykiatrin, antalet 

behöver öka inom hela staden. Östermalm har inga planerade 

bostäder nu. Inte lika akut situation som för LSS-boenden. Bland 

annat öppnade Tyresta gruppbostad i lördags (1/10) och i våras 

öppnade Töfsingdalen.  

 

Anders tar upp alla gatuarbeten i stadsdelen som skapar bekymmer 

och framför att det finns insiktsutbildningar för entreprenörerna där 

man kan få tips om exempelvis avfasning och tillfälliga 

övergångsställen för att underlätta framkomligheten och 

tillgängligheten. 

  

Elisabeth undrar om det som står i verksamhetsplanen om 

framtidens återvinningscentral och sysselsättningsverksamhet 

tillsammans med Stockholms vatten. Maria berättar om förslag på 

ett studiebesök 20/10 till Eskilstuna för att titta på en liknande 

verksamhet. FH-rådet kommer att inbjudas att åka med. Inbjudan 

skickas ut så fort datumet har fastställts. Tanken är att en liknande 

verksamhet i stadsdelen ska öppna om ca 1-2 år. Förvaltningen 

kommer att få ta del av två lokaler, Stockholm vatten äger lokalerna 

som upplåts till förvaltningen. Det kommer att finnas möjligheter 

för exempelvis sociala företag att etablera sig i området. Elisabeth 

föreslår att det borde finnas möjlighet för invånare att lämna trasiga 

saker och få hjälp med att laga dessa. 

  

Raul Wallenbergstorget har blivit tråkigt. FH-rådet för fram att det 

är bra med levande torg. Troligtvis är det trafikkontoret som 

ansvarar för torget men Maria tar med sig frågan. Londonparken – 

under upprustning, bl.a. tittas det över parklekar. Därutöver har 
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området förbättrats genom stadsodling. På frågan angående 

nämndmålet om sund inomhusmiljö berättar Jan Rönnberg att detta 

mäts genom medarbetarenkäten där anställda får svara på frågor 

både rörande fysisk och psykisk arbetsmiljö.  

 

29/11 kl. 17.00 har förvaltningen tillsammans med Oscars 

församling en föreläsning om psykisk ohälsa bland ungdomar på 

Östermalm. Inbjudan kommer att skickas ut.  

 

§ 7 Nästa möte och avslutning  
Nästa möte är 3 november.  

 

 

   

Anders Carlsson  Elisabeth Aguado 

ordförande  justerare  

 

 

 

 


